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出版社電子教科書收集個人資料（私隱）政策聲明（出版社用） 

e-Textbook Privacy Policy Statement (for Publishers) 
 

本出版社就送審電子教科書作出以下有關個人資料（私隱）政策的聲明︰ 

本出版社送審的電子教科書，包括相關網站、流動應用程式、在線及離線版本，不得收集、

使用、保留或傳送電子教科書評審員的個人資料，包括他們的桌上、筆記簿型及平板電腦和

其他流動通訊器材的識別碼。如評審員因安裝或使用電子教科書時透露以上資料，本出版社

必將所得的資料絕對保密，絕不會被非授權人士或意外地被進入、處理、刪除或作其他用

途，更不會利用該等資料聯絡有關評審員。本出版社亦明白即使有關電子課本已經通過評

審，若違反以上政策聲明，教育局有權將有關電子教科書從「電子教科書適用書目表」中刪

除。 

In regard to the submission of e-textbooks for review, our company makes the following privacy 

statement: 

All e-textbooks submitted for review by our company, including the relevant websites, mobile 

applications (app), online and offline versions, are not permitted to collect, use, retain or transfer e-

textbook reviewers’ personal information, including the device identifiers of their desktop, notebook 

and tablet computers as well as other mobile devices.  If the e-textbook reviewers disclose the 

information above when installing or using the e-textbooks, our company is committed to safeguard 

the information received, protect it against unauthorised or accidental access, processing, erasure or 

other use, and will not contact the e-textbook reviewers concerned with the information.  Our 

company also understands that even for e-textbooks that have passed the review, the EDB has the 

right to delete the e-textbooks concerned from the “Recommended e-Textbook List” if we have 

breached the policy statement above. 
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□  初小 (小一至小三)  

Lower Primary (P1 to P3) 
□  高小 (小四至小六)  

Upper Primary (P4 to P6) 

□  初中 (中一至中三) 

Junior Secondary (S1 to S3) 
□  高中 (中四至中六)  

Senior Secondary (S4 to S6) 
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